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З А П И С Н И К 

 

са 1.редовне седнице Скупштине Градског стоногтениског савеза Новог 

Сада која је одржана 25.маја 2022. године (среда) са почетком у 18 часова у 

комплексу Зелена Оаза са следећим Дневним редом: 

 

РАДНИ ДЕО СКУПШТИНЕ: 

1. Избор верификационе комисије, радног председништва и записничара; 

2. Извештај верификационе комисије; 

3. Утврђивање Дневног реда; 

4. Усвајање Записника са претходне седнице Скупштине одржане 19.октобар 

2021. године; 

5. Извештај о раду за 2021. годину и део 2022. године Председника СТСНС – 

Предраг Ничић; 

6. Финансијски извештај за 2021. годину – Владимир Шишка; 

7. Програми и План активности у 2022. години – Дан Фрациле; 

8. Пријем у чланство СТК Ђурић Нови Сад; 

9. Разно (евиденционе листе и друго). 

 

СВЕЧАНИ ДЕО СКУПШТИНЕ: 

1. Подела спортске опреме редовним члановима 

2. Дружење уз пригодну закуску 

 

 

1. 

Седницу Скупштине у 18:05 отворио је председник Предраг Ничић који је за састав 

верификационе комисије предложио: Дана Фрацилеа и Драгана Бунчића, а за радно 

председништво: Предраг Ничић, Синиша Стојшин и Владимир Шишка, записничар: 

Драган Бунчић што је једногласно усвојено.  

 

2. 

Верификациона комисија је утврдила листу присутних делегата чиме су они 

верификовани. Утврђено је да је присутно 10 делегата од укупно 11 који имају право 

гласа уз представника једног клуба (СТК Ћурић) који је поднео захтев за чланство у 

СТСНС, које ће се разматрати на овој седници. Присутни су следећи клубови са 

својим представницима као делегатима: СТК Војводина, СТК Нови Сад, СТК 

Војводина, СТК Академија, СТК Еђшег, СТК ОСИ Спин, СТК Панонија, СТК 

Детелинара, СТК НС 2011 и СТК Војводина 2011. Клуб који је потврдио свој 

редовни статус СТК ОСИ Неос није имао присутног делегата (оправдао је своје 

одсуство). Утврђено је да седница Скупштина има кворум за даљи рад и 

пуноправно доношење одлука.  
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3. 

Једногласно је усвојен Дневни ред. 

 

 

4. 

Једногласно је усвојен је Записник са претходне седнице чиме су потврђене одлуке за 

друге изборне седнице Скупштине.  

 

5. 

Председник Ничић је образложио Извештај о раду, где је констатовао, шта је урађено 

од октобра 2021 до маја 2022. године. У краћим цртама су наведене активности у 

Извештају, а Ничић је нагласио да је савез ту да помогне клубовима, да подстакне да 

клубови више сарађују, да ће чланови у клубовима имати помоћ Савеза са својом 

администарцијом и стручним телима , да му се обрате за активности које сматрају да 

су добре за унапређење стонотениског спорта у Новом Саду.  

Савез је обезбедио прву траншу опреме као помоћ клубовима(које су на самој 

седници подељене клубовима). Оспособљене су две канцеларије: административна 

канцеларија  у Масариковој 25, и спортску канцеларију на СПЕНС-у Сутјеска 2 за 

коју је посебно наглашен начин коришћења (донет је нови Правилник о начину 

коришћења  и понашања у поменутим просторијама , канцеларија и стонотениска 

спортска сала).  

Урађена је нова интернет презентација, дизајниран лого савеза, урађен рол-ап 

(визуални индетитет је после дуго година осавремењен). 

Прва већа активност била је посета и потписивање протокола о сарадњи са СО 

Грачаницом на КиМ где је Владимир Шишка изнео осврт на посету новосадске 

делегације тој општини.  

Извештај је једногласно усвојен, а закључено је да се на сајту савеза направи 

неколико вести у успесима новосадских клубова, усвојено је да се у неком 

будућем периоду обезбеде још, ако је могуће, четири стонотениска стола за салу 

СПЕНС-а како би укупно било 16 столова за организацију већих турнира у малој 

дворани.  

 

6. 

Финансијски извештај поднео је Владимир Шишка који је констатовао да су средства 

трошена наменски и по закону, да је на време поднет годишњи извештај и да нема 

потраживања физичких лица ка савезу, а да су одређени мањи дугови измирени 

благовремено према правним лицима. Бранко Миљуш је констатовао да треба да 

постоји Књига одлука о реализацији финансијских средстава што је потврђено(воде 

се електронски и аналогно) да ће се примењивати. Извештај је једногласно усвојен.  

 

7. 
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Извршни дирекот савеза Дан Фрациле изнео је план активности до краја године 

где је нагласио да је потребно да се клубови и њихови чланови више укључе у 

реализацији са својим предлозима и да оперативно учествују. 

 Констатовано је у дискусији у којој су учествовали Бранко Миљуш и Ђорђе 

Бељански да је потребно да се активности више базирају на раду са децом где је 

Синиша Стојшин констатовао да се води рачуна о томе да лица са високо 

образованим профилима(са спортским акредитацијама) буду укључена што и Закон 

налаже.  

Ђорђе Бељански је нагласио проблем, да лети СПЕНС не ради, а тада треба 

највише са децом радити, Савез је одлучио да ће се са овим питањем позабавити у 

што краћем периоду и тако омогућити да сала функционише и у летњим месецима.  

Закључено је да клубови и чланови до септембра изнесу своје предлоге за 

реализацију активности где је део предлога наведен у плану активности о чему 

би потом структуру реализације предлога дале стручне комисије (тренерска, 

судијска, такмичарска, медицинска).  О два предлога је највише дискутовано: 

Лига млађих категорија и мини припреме за младе.  

Такође је закључено да се изнађу сале и термини који би се  омогућили за летњи 

рад са децом.  

 

8. 

СТК Ћурић и њен представник донели су документацију која је прегледана и 

констатовано је да СТК Ћурић испуњава услове за пријем у Савез што је једногласно 

усвојено. Председник Ничић је пожелео је добродошлицу новопримљеном клубу у 

састав Савеза и нагласио да се тај клуб попут и свих осталих увек може обратити 

Савезу за помоћ.  

 

9 

Под тачком разно усвојено је да Дан Савеза(СТСНС) буде 25.мај што је и Дан 

омладине када ће се одржавати редовне годишње скупштине.  

 

Седница је окончана у 19:10 минута. 

 

 

 

У Новом Саду,      Председавајући Скупштином 

26.5.2022.       Предраг Ничић  

        ________________________ 

                     Записничар  

         Драган Бунчић    

        _____________________________ 


